
 

 

 

Verslag van het OOGO Onderwijshuisvesting programma 2019 

Datum: dinsdag 24 september 2019 

Aanwezig: zie presentielijst 

1 Opening 

Wethouder Tjeerdema opent om 14:00 uur de vergadering en heet iedereen 

hartelijk welkom. Er wordt gestart met een voorstelronde. 

 

1.a. Mededelingen 

Met kennisgeving afwezig: CVO: CSG Comenius 

Zonder kennisgeving afwezig: Leeuwarder Schoolvereniging, OSG Sevenwolden 

en CBO de Greiden 

   

2. Verslag van de vergadering d.d. 25 september 2018 

Dit verslag wordt tekstueel ongewijzigd vastgesteld. 

Naar aanleiding: geen opmerkingen 

 

3. Conceptprogramma en conceptoverzicht onderwijshuisvesting 2020 

De aanwezige schoolbesturen gaan akkoord met het conceptprogramma 

onderwijshuisvesting 2020 en adviseren het College van burgemeester en 

wethouders om deze ongewijzigd vast te stellen.  

 

Proloog heeft een zienswijze ingediend bij het conceptoverzicht omdat zij het 

niet eens zijn dat de twee aanvragen die zij hebben ingediend inzake 

constructiefouten op het overzicht zijn geplaatst en zijn afgewezen. De 

gemeente deelt mening van Proloog niet. Van de overige schoolbesturen 

aanwezige schoolbesturen komt uit de vergadering geen ondersteunende 

reactie over dit onderwerp. De gemeente zal bij de besluitvorming een 

definitieve afweging maken. 

 

4. IKC-jaarschijf 2019 

De aanwezige schoolbesturen gaan akkoord met de IKC jaarschijf 2020 en 

adviseren het College van burgemeester en wethouders om te besluiten 

deze ongewijzigd op te nemen in het programma onderwijshuisvesting 

2020. 

 

5. Voorzieningenplanning t/m 2030 

Wethouder Tjeerdema geeft een korte uitleg over het opstellen van een 

voorzieningenplanning voor de gemeente Leeuwarden tot 2030. De gemeente 

heeft via een aanbestedingsprocedure ISC adviseurs geselecteerd voor deze 

opdracht. Tevens geeft zij aan dat de gemeente en schoolbesturen staan voor 

een flinke opdracht inzake ontwikkeling van het onderwijs en met name  de 

huisvesting. Zij noemt hierbij onder anderen het aspect van duurzaamheid en 

krimp. 

 

Hierna krijgt Remco Bresser van ICS adviseurs het woord om het plan van 

aanpak toe te lichten. Dit plan van aanpak is reeds met de stukken voor het 

OOGO meegezonden, de presentatie wordt met het verslag worden 

meegezonden. Aan de orde komen werkwijze, informatievoorziening, 

betrokkenheid van alle schoolbesturen en deelname van de besturen aan de 
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projectgroep. Daarna wordt de planning doorgenomen. Het streven is om in 

maart 2020 de voorzieningenplanning af te ronden. 

Vanuit de vergadering komt van de BMS het verzoek om voldoende draagvlak 

te creëren en niet te rigide om te gaan met de deelname aan de projectgroep. 

Als suggestie wordt gedaan om als het nodig is om een extra 

“visiebijeenkomst” te organiseren voor alle betrokken schoolbesturen. 

Er wordt afgesproken dat tijdens de individuele gesprekken met de besturen 

deelnemers zich kunnen melden voor de projectgroep. 

 

De NoorderBasis vraagt aan de wethouder of de beschikbare middelen wel 

voldoende zijn. Wethouder Tjeerdema geeft aan dat er keuzes zullen moeten 

worden gemaakt en dat zij van begin af aan duidelijkheid wil verschaffen over 

de beschikbare middelen. Daarom is van alle schoolbesturen de medewerking 

nodig om een goede en realistische voorzieningenplanning op te stellen.     
 
6. Rondvraag 
Hier wordt geen gebruik van gemaakt 
 
 

7.Sluiting 

Wethouder Tjeerdema sluit om 15:45 uur de vergadering. 

 

 

 


